



UNCLASSIFIED

OTTAWA

CIRCULAR DOCUMENT

Admin No. 30/90 (ISS)

SECURITY INFRACTIONS PROGRAM

The Annual Report on Security Infractions reflects an unacceptably high number of violations for the calendar year 1989. Some two hundred employees have accumulated more than five security infractions during that period.

2. In accordance with the provisions of CONFIDENTIAL Circular Document Admin No. 17/89 (ISS) dated April 24, 1989, ISS has informed the supervisors (at no lower than the Director level) of those employees with more than five infractions. These supervisors have been requested to interview the offenders for the purpose of improving their individual security practices. Additionally, the Record of Security Infractions has been passed to the Personnel Security Section/ISSV. In some instances, disciplinary action may be deemed necessary.

...2

FOR ACTION

Heads of Mission
Deputy Ministers
Assistant Deputy Ministers
Directors General
Directors

SANS COTE

OTTAWA

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

No. 30/90 (ISS)

PROGRAMME RELATIF AUX INFRACTIONS
A LA SECURITE

Le Rapport annuel sur les infractions à la sécurité indique un nombre très élevé et inacceptable de violations pour l'année civile 1989. Environ deux cents employés ont commis au total plus de cinq infractions à la sécurité pendant cette période.

2. Conformément aux dispositions de la circulaire administrative (CONFIDENTIEL) no. 17/89 (ISS) en date du 24 avril 1989, ISS a fait connaître aux superviseurs (à un niveau au moins égal à celui de directeur) les noms des employés qui ont commis plus de cinq infractions. On a demandé à ces superviseurs d'avoir une entrevue avec les contrevenants afin d'améliorer leurs pratiques individuelles en matière de sécurité. En outre le Relevé des infractions à la sécurité a été transmis à la Section de la sécurité du personnel (ISSV). Des mesures disciplinaires peuvent être jugées nécessaires dans certains cas.

...2

POUR SUITE A DONNER;

Chefs de mission
Sous-ministres
Sous-ministres adjoints
Directeurs généraux
Directeurs